



COMMUNIQUE N° 01/22/231 MINFOPRA/SG/DDRHE

Le Ministre de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative communique:
The Minister of the Public Service and Administrative Reform hereby announces:

Sont déclarés admissibles aux épreuves orales du concours direct des 23 et 24 octobre 2021 pour le recrutement de quinze (15) **Infirmiers Vétérinaires**, session 2021, les candidats dont les noms suivent, classés par ordre alphabétique.

The following candidates, placed in alphabetical order, are hereby declared successful in the written parts of the direct competitive examination of 23 and 24 October 2021 to recruit 15 (fifteen) Veterinary Superintendents, for the 2021 session.

Il s'agit de / They are:

N°	Matricule/ Service No.	Noms et Prénoms/ Names
1.	IVTN099	ABBA OUMAROU
2.	IVTG089	ABDOU AIKIN KAI
3.	IVTD009	ABDOU HAMMADOU SABGA
4.	IVTB205	ABIYA REX AGRIE
5.	IVTB219	ABONGMBUH RUTH SUNDAY
6.	IVTN196	ADAMOU BAKO
7.	IVTF154	ADAMU AMADU
8.	IVTN116	ALIYOU ADAMOU
9.	IVTD092	ASAAH DONATUS NJUMBOSE
10.	IVTA096	ATABE EBAGE RENE
11.	IVTB175	AYISEH LINDA ABOYAWOH
12.	IVTR137	AYISSI NKOLO MARCEL
13.	IVTR240	BELLA KOUMDA THERESE VANESSA
14.	IVTR238	BILOA A SEKE RODRIGUE
15.	IVTL018	BISSA OWONO MIRICE
16.	IVTM171	BOUKAR ABBA
17.	IVTD082	DEFFO FOTSO HERBERT AURELIEN
18.	IVTF004	DENI YANNICK RAPHAEL



19. IVTG131 DJENABOU YAYA
20. IVTL021 ELLA BIDJA CHAMBORD
21. IVTD062 ELOKO SAMBA MARIE
22. IVTE173 HAMADOU ADAMOU
23. IVTE214 HAMADOU IBRAHIM
24. IVTE195 HAROUNA RACHID
25. IVTG100 IBRAHIM DAOUDA
26. IVTR230 IDJOLOM BEBINE JOSIANE
27. IVTM118 KALTOUMI HAMANDJOUMA
28. IVTB150 KERI MAINIMO YVETTE
29. IVTR239 KOUMDA KOUMDA JUNIOR PAUL
30. IVTM141 MANA GONDJI ARABOU
31. IVTR147 MATANTIEYOU YAMEKUE ESTHER PERINE
32. IVTA024 MBOLLE NJUME IRENE
33. IVTE072 MOHAMADOU BASSIROU AMADOU
34. IVTN193 MOUHAMMADOU SANI
35. IVTR039 MOUNIRA OUMAROU
36. IVTM043 NDJOUME DANIEL FIDELIS
37. IVTF075 NDONGUE ETIENNE STEPHANE
38. IVTL094 NGONO AMVENE CLEMENTINE ROSINE
39. IVTM187 NGOTOUMAY SOUVERAINE GLOIRE
40. IVTR029 NKWEFOR NANA MAXIMILIEN CELESTE
41. IVTD008 NONGNI DIFODOUNG KEUATSOP MARIE PAUL
42. IVTF197 NSANGOU MOULIEM TAJOUDDINE ZIDANE
43. IVTE022 OMBALLA AMENDA YOLANDE
44. IVTM101 OUSSOUMANOU IBRAHIM ALI
45. IVTF064 TCHOUATCHEU NKOMBOU ALEX
46. IVTR014 ZAZA ALBERT



Les candidats admissibles munis **de leur carte nationale d'identité, du récépissé de dépôt du dossier et de la photocopie du diplôme initialement exigé** passeront les épreuves orales desdits concours au choix, en présentiel à l'Ecole Nationale d'Administration et de Magistrature (ENAM) ou par visioconférence, **le samedi 27 novembre 2021 à 07 heures précises.**

Successful candidates along with their national identity cards, acceptance slip and a photocopy of the initially required certificate shall take the oral part of these exams by a means of their choice, either by their physical presence at the National

School of Administration and Magistracy (NSAM) or by videoconference, on Saturday 27 November 2021 at 7 a.m. prompt.

Les candidats admissibles désireux de passer les épreuves orales par visioconférence sont invités à se faire enregistrer à la délégation régionale de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative la plus proche de leur lieu de résidence, au plus tard le **vendredi 26 novembre 2021 à 15 heures 30 minutes**.

Successful candidates wishing to take their orals by video conference are requested to get themselves registered at the Regional Delegation of the Public Service and Administrative Reform closer to their area of residence, latest Friday 26 November 2021 at 3:30 p.m.

Yaoundé, le 23 NOV 2021

**Le Ministre de la Fonction Publique
et de la Réforme Administrative**
*The Minister of the Public Service
and Administrative Reform*



JOSEPH LE